



FoodTek

K A Z A K H S T A N ' 2 0 1 1



The 12th Annual International Exhibition of Food Processing Machinery & Technologies in the Republic of Kazakhstan.



12-я Международная выставка оборудования для пищевой промышленности.

Almaty, Kazakhstan
Алматы, Казахстан

18-20
MAY • МАЯ

2011

FoodTek

Organizer: / Организатор:

Supported by: / Официальная поддержка:



Ministry of Industry & Trade / Министерство индустрии и торговли РК
Ministry of Agriculture / Министерство сельского хозяйства РК



City of Almaty / Акимат города Алматы

THE KAZAKHSTAN ECONOMY



Kazakhstan is located in Central Asia and is the 9th largest country in the world. It occupies more land than Western Europe, and is the business center of 56 million Central Asians. It is immensely rich in natural resources particularly oil & gas. Oil production in 2004 is estimated at 1.3 million barrels per day (bpd), and is forecast to be over 3 million bpd before 2020.

Due to its vast oil resources and liberal economic policies, since 2000, the Kazakhstan economy has been growing at more than 9% per year, which means that it has been growing faster than Russia and has been the fastest growing economy in the CIS for the last 5 years.

In addition, the local currency has been stable for more than five years, inflation is less than 7%, unemployment is about 8%, government tax revenues are increasing, gold and foreign exchange reserves are almost US\$ 9 billion and the new National Fund established to handle the surplus oil tax revenues has a current balance in excess of US\$3 billion. Foreign trade for 2006 is estimated to continue to grow at an annual rate of about 20% with imports projected to grow to US\$13 billion/year and exports to US\$ 22 billion/year.

Kazakhstan is a member of the five-country Eurasia Economic Community, along with Belarus, Kyrgyzstan, Tajikistan, and together with Russia has applied for WTO membership which it hopes to achieve in 2010.

ЭКОНОМИКА КАЗАХСТАНА

Республика Казахстан расположена в Центральной Азии и является 9-ой страной мира по величине. Казахстан по своей площади превосходит Западную Европу и является бизнес центром для 56 миллионов жителей Азии. Страна чрезвычайно богата полезными ископаемыми, в частности углеводородами. Производство нефти в 2004 году составило 1.3 миллиона баррелей в день и ожидается увеличение производства, более чем 3 миллиона баррелей в день к 2020 году.

Благодаря огромным запасам нефти и либеральному экономическому регулированию, начиная с 2000 года экономика республики возросла более чем на 9% в год. Данные показатели свидетельствуют о том, что рост экономики Казахстана превышает рост экономики России и других стран СНГ за последние 5 лет.

К тому же, национальная валюта остаётся стабильной на протяжении последних 5 лет, при инфляции менее 7% и безработице 8%. Доходы государства от налогов возрастают, золотовалютный запас составляет практически 9 миллиардов долларов США и новый

Национальный Фонд, созданный для регулирования излишков доходов от добычи нефти, имеет сверхплановый баланс порядка 3 миллиардов долларов США. Планируется, что рост международной торговли составит в будущем, приблизительно 20% ежегодного. Ожидается рост импорта до 13 миллиардов долларов США и экспорта до 22 миллиардов долларов США.

Республика Казахстан является членом Евразийского Экономического Союза, состоящего из 5 стран. Наряду с Белоруссией, Кыргызстаном, Таджикистаном и Россией Казахстан подал заявку на вступление в члены ВТО, и рассчитывает достигнуть данной цели в 2010 году.





EXHIBITION THEMES

BAKERY EQUIPMENT	EXTRUDING MACHINES	SAUSAGE FILLING MACHINES
BLOWERS & EXHAUSTERS	FERMENTATION PLANT	SEPARATION EQUIPMENT
BULK HANDLING EQUIPMENT	FILTERS & FILTRATION MACHINES	SIEVES
CAPSULE FILLING & POLISHING MACHINES	FISH PROCESSING MACHINES	SILOS
CHEMICAL PROCESSING MACHINES	FLUID BED PROCESSING MACHINES	SIZE ENLARGEMENT EQUIPMENT
CHOCOLATE PROCESSING MACHINES	FRUIT PROCESSING MACHINES	SIZE REDUCTION EQUIPMENT
CLEANING MACHINES	FRYING MACHINES	SLICERS AND DICERS
COATING MACHINES	HEAT EXCHANGERS	SMOKING AND COOKING SYSTEMS
COMPACTION EQUIPMENT	HOPPER LOADERS	SORTING EQUIPMENT
COMPLETE TURNKEY PROCESSING PLANT	INSPECTION MACHINES	STAINLESS STEEL CABINETS
CONFECTIONERY PROCESSING MACHINES	MEAT PROCESSING MACHINES	STEAM GENERATORS
CONTROL & INSTRUMENTATION	METAL DETECTION EQUIPMENT	STEAM PLANT
CONVEYORS	MIXERS (WITH AND WITHOUT VESSELS)	STERILISING
COOK - COOL SYSTEMS	PASTEURISERS	TABLETTING MACHINES
DAIRY PROCESSING MACHINES	PHARMACEUTICAL PROCESSING MACHINES	TANKER LOADING EQUIPMENT
DISCHARGERS FOR HOPPERS OR BINS	PIPEWORK	ULTRA VIOLET CURING
DRUMS (STAINLESS STEEL)	PIZZA TOPPING EQUIPMENT	VALVES
DRYING MACHINES	PROCESS CONTROL SYSTEMS	VEGETABLE PROCESSING MACHINES
DUST CONTROL EQUIPMENT	PROCESS VESSELS	VESSELS
ELEVATORS	PROCESSING IT SYSTEMS	WASHING MACHINES
EMPTYING MACHINES	PUMPS	WASTE TREATMENT PLANT
ENVIRONMENTAL PROTECTION EQUIPMENT	REFRIGERATION EQUIPMENT	WATER TREATMENT PLANT
ETHNIC FOOD PROCESSING MACHINES	ROASTERS	WEIGHING EQUIPMENT
EXPLOSION PROTECTION EQUIPMENT	SALAD PREPARATION	



ТЕМАТИКА ВЫСТАВКИ

- ☐ ОБОРУДОВАНИЕ ДЛЯ ПЕРЕРАБОТКИ МЯСА, ПТИЦЫ И КОЛБАСНЫХ ИЗДЕЛИЙ;
- ☐ ОБОРУДОВАНИЕ ДЛЯ ПЕРЕРАБОТКИ ФРУКТОВ ОВОЩЕЙ, КОНСЕРВИРОВАНИЯ;
- ☐ ОБОРУДОВАНИЕ ДЛЯ ПРОИЗВОДСТВА МОЛОЧНОЙ ПРОДУКЦИИ;
- ☐ ОБОРУДОВАНИЕ ДЛЯ ХЛЕБОПЕКАРНОГО И КОНДИТЕРСКОГО ПРОИЗВОДСТВА;
- ☐ ХОЛОДИЛЬНОЕ И ТРАНСПОРТНОЕ ОБОРУДОВАНИЕ;
- ☐ ТОРГОВОЕ И ВЕСОВОЕ ОБОРУДОВАНИЕ;
- ☐ ОБОРУДОВАНИЕ ДЛЯ БАРОВ, КАФЕ, РЕСТОРАНОВ.

SIMULTANEOUS EXHIBITIONS / СОВМЕСТНЫЕ ВЫСТАВКИ



FoodTek Kazakhstan'2011 is being held as part of FoodWeek Kazakhstan which means that it is being held simultaneously with the two leading Central Asian food industry exhibitions.

FoodTek Kazakhstan'2011 проводится в рамках Международной Недели пищевой промышленности FoodWeek Kazakhstan, которая является ведущей выставкой Пищевой индустрии в Средней Азии.

«The largest, longest established and most international food technology event in Central Asia.»

«Самая большая и стабильная международная выставка на протяжении долгого времени, которая представляет индустрию упаковочных технологий и оборудования на территории всей Средней Азии.»



PackTek

The 12th Annual International Exhibition of Packaging Machinery & Technology in the Republic of Kazakhstan.

12-я Международная Выставка оборудования и технологий для упаковочной промышленности в Республике Казахстан.



FoodExpo

The 17th Annual International Food & Drinks Exhibition in the Republic of Kazakhstan

17-я Международная Выставка Продуктов Питания и Напитков в Республике Казахстан.

EXHIBITION VENUE / МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ:

FoodTek Kazakhstan'2011 is being held in Kazakhstan's most central exhibition venue, the International Cultural & Sport Centre named after Boluan Sholak. This facility is in the center of the city and hosts most national exhibitions and is very well known by all importers, distributors, wholesalers, retailers and large commercial builders. In 2010 the building is completely reconstructed and corresponds to all modern requirements.

FoodTek Kazakhstan'2011 будет проводиться в международном Культурно-Спортивном Центре им. Богуана Шолака. Здание расположено недалеко от центральной части города Алматы и хорошо известно бизнесменам Центрально-Азиатского региона. В 2010 г. здание полностью реконструировано и соответствует всем современным требованиям.

INTERNATIONAL AIRLINS / МЕЖДУНАРОДНЫЕ АВИАЛИНИИ

Almaty International Airport was completely re-built and opened for international passengers in February 2004. Currently Almaty receives flights from Lufthansa, KLM, British Airways, Turkish Airlines, China Airlines, Uzbekistan Airways, Aeroflot, Trans Aero and Astana Air.

Международный Алматинский аэропорт был полностью реконструирован и открылся в 2004 году. В данный момент Алматы принимает рейсы Lufthansa, KLM, Британских Авиалиний, Турецких Авиалиний, Китайских Авиалиний, Узбекских Авиалиний, Аэрофлот и ТрансАэро.

EXHIBITION ORGANIZERS / ОРГАНИЗАТОРЫ ВЫСТАВК

These exhibitions are being organized by TNT Productions, Inc., a specialized international exhibition organizer. We are the proud members of the following two major USA trade associations serving the exhibition industry: Society of Independent Show Organizers (SISO) and International Association of Exhibitions and Events.

Выставки организует компания TNT Productions, Inc., Специализирующаяся на организации выставок. Мы гордимся быть членами двух главных ассоциаций торговли США, обслуживающих промышленные выставки, такие как: Общество Независимых Организаторов Выставок (SISO) и International Association of Exhibitions and Events



USA Office
TNT Productions, Inc.
9912A Georgetown Pike, Suite 206
Great Falls, VA, 22066 USA
Tel: +1 703 406 0010
Fax: +1 703 406 8543
E-mail: expo@tntexpo.com
Web Site: www.tntexpo.com

Kazakhstan Office
Tel: +7 727 250 1999
Fax: +7 727 250 5511
E-mail: foodkz@tntexpo.com

German Office
Tel: +49 6226 991 591
Fax: +49 6226 991 592
E-mail: germany@tntexpo.com



Your Local Agent: